

Title (en)

Portable, wind-resistant and mobile road sign or advertising device.

Title (de)

Tragbare, windbeständige, sich bewegende Vorrichtung für Reklame- oder Verkehrssignalzwecke.

Title (fr)

Dispositif portatif de signalisation routière publicitaire commerciale anti-vent et déviateur.

Publication

EP 0348577 A1 19900103 (FR)

Application

EP 88401640 A 19880627

Priority

- EP 88401640 A 19880627
- CA 562524 A 19880325

Abstract (en)

The present invention relates to a portable sign, in particular for road traffic, comprising an indicating panel mounted on a support placed on the ground in the use position. This device is characterised in that the support comprises two elements, one in the shape of a "U" and the other in the shape of an "H", each having at their base two legs of equal length, one upper end of each leg of the "H" element being linked, by a lockable joint, to an upper point of each of the two legs of the "U" element in order to form, by being moved apart, an angle of at least 90 DEG , means being provided at the base of the "U" element in order to permit the panel (1) to be fastened at its bottom part to the element (2) in the form of a "U", and to permit an angular displacement of the panel towards the horizontal about its pivot axis, and in order to return the panel towards a substantially vertical position. <IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention concerne un dispositif portatif de signalisation notamment pour la circulation routière, comportant un panneau indicateur monté sur un support mis sur le sol en position de service. Ce dispositif est caractérisé en ce que le support comporte deux éléments, un en forme de "U" l'autre en forme de "H" ayant chacun à leur base deux branches de longueur égale, une extrémité haute de chaque branche de l'élément "H" se trouvant associée, par une articulation blocable, en un point haut de chacune des deux branches de l'élément "U" pour constituer par écartement un angle d'au moins 90°, des moyens étant prévus à la base de l'élément "U" pour permettre une fixation du panneau (1) en sa partie basse sur l'élément (2) en forme de "U" et permettre un déplacement angulaire du panneau vers l'horizontale autour de son axe d'oscillation et pour ramener le panneau vers une position sensiblement verticale.

IPC 1-7

E01F 9/01; G09F 7/22

IPC 8 full level

E01F 9/012 (2006.01); **G09F 7/22** (2006.01)

CPC (source: EP)

E01F 9/688 (2016.02); **G09F 7/22** (2013.01)

Citation (search report)

- [AE] FR 2609199 A1 19880701 - FEUVRAY ALAIN [FR]
- [A] US 3153872 A 19641027 - NOEL WALTER
- [A] US 3867775 A 19750225 - LAPHAM JAMES O, et al
- [A] US 4365435 A 19821228 - SNYDER JR H KENT
- [A] GB 2143358 A 19850206 - MARKETING DISPLAYS INC

Cited by

FR2659160A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0348577 A1 19900103; EP 0348577 B1 19940413; DE 3889109 D1 19940519

DOCDB simple family (application)

EP 88401640 A 19880627; DE 3889109 T 19880627